



FRIHEDENS IDRÆTSCENTER  
HVIDOVREVEJ 446  
2650 HVIDOVRE  
CVR 34 13 13 76

DANSKE BANK  
REG 9570 KONTO 11855180  
IBAN: DK1930000011855180  
SWIFT: DABADKKK

Ordinær generalforsamling onsdag d.30. april 2025 kl. 18.30. Generalforsamlingen blev afholdt i teatersalen, Frihedens Idrætscenter.

Fremmødte stemmeberettigede: 43 stemmer

## **Dagsordenen i henhold til vedtægternes § 10**

### **1. Valg af dirigent og referent**

a. Dirigent: Kenneth F. Christensen & Referent: Sheila Sørensen

b. Godkendelse af dagsorden. Dirigent konstaterer at GF er indkaldt rettidigt, med 3 ugers varsel, da indkaldelsen er lagt på klubbens digitale platforme 9. april 2025.

Ingen modsigelser til dette fra de fremmødte.

### **2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år**

Gennemgang af bestyrelsens beretning for 2024 og efterfølgende enstemmig godkendt.

### **3. Fremlæggelse af årsrapport 2024 (inkl. det reviderede regnskab) for det forløbne år til godkendelse**

Kommentarer fra salen:

*Marianne (U12):* Ros til bestyrelsen og deres tillid til de frivillige.

*Christian (U16),* Påpeger at opsplittning U16/U18 har betydet væsentlig færre træning til nogle spillere (1-3 gange ugentlig), hvilket betyder at truppen er meget snæver og ordningen/træningerne svarer ikke til unionens anbefalinger. Ønsker at der skal trænes efter ATK'en

*Katrine (hockeymoms):* Ønsker at der kigges mere ind i pigernes vilkår (bl.a. den 'naturlige' adskilles i forbindelse med omklædning) for bedre at kunne fastholde dem

*Svar Formand:* Ansvar for fastholdelse/trivsel for pigerne ligger også ude hos de ansvarlige på holdene.

*Jens (U14):* Spørg ind til sportsudvalget, da det, set udefra, har virket som om det har bølget meget, med skiftende medlemmer etc., hvilket er uheldigt, da udvalget skal tegne retningen.

*René (Damerne)* forklarer at han har trukket sig fra sportsudvalget, især pga. kommunikation mellem bestyrelsen/sportsudvalg.

*Formand:* Understreget at det hovedsageligt er kommunikationen mellem træner og udvalget, der skal sætte dagsordenen.

*Christian:* Oplever at de enkelte trænere tager selv beslutninger og ikke altid i overensstemmelse med ATK'en, og holdene imellem.

***Diverse kommentarer/forslag fra salen vedr. sportsudvalg:***

Hurtigere og klare udmeldinger fra sportsudvalget samt udvalgets retningslinjer og formål.

Offentliggørelse (hjemmesiden eller lign.) af sportsudvalgets mandat, hvor de er beslutningsdygtige, hvilke kompetencer medlemmerne har og hvem der sidder i udvalget.

Sportsansvarlig, der ikke er forældre vil også være en fordel.

***Diverse kommentarer/forslag fra salen vedr. kommunikation mellem***

## **forældre/trænere**

Forældre kan blive bedre til at spørge trænerne om de beslutninger, de ikke forstår (eks. bænkning) og opfordre til, at forældre holder fokus på eget barns udvikling og mindre på hvad andre gør/får lov til.

Børn/forældre skal også se at der er læring i at blive bænket.

*Jakob* (bestyrelsen): Den enkelte træner kan ikke tale med alle forældre hele tiden.

*René* (U16): Efterlyser at forældre vise større tillid til trænerne og ser træneren som medspiller i stedet for en modstander. Hvis der er tvivl om planen for det enkelte barn, så spørg træneren, da der oftest er en forklaring.

*Anette* (U12): Efterlyser klarhed/information, da det som nyt medlem ikke er tydeligt, hvem man skal spørge om hvad.

*Hassenkamm* (bestyrelsen): Sportsudvalget skal lige 'lande'. Div. håndbøger er under udarbejdelse, men mangler en sidste gennemgang.

*Ghita* (U10/14): Ønsker også retningslinjer for de ikke-sportslige områder/de generelle ting (tone, hvordan samarbejder trænerne, omklædningsrum etc) og ser en fordel i at en ikke-hockey kendere deltager/bidrager i sportsudvalget.

*Hassenkamm*: Der er retningslinjer, regelsæt under udarbejdelse for dette også og Paulus bidrager til det 'ikke sportslige', da han ikke har hockey-baggrund.

Der skal afholdes trænermøder og der er intentioner om trænerseminar hver 2 måned.

*Ghita* (U10/14): Spørg om det er muligt at vente med at rulle holdene, til det er afklaret hvilket hold børnene skal spille på.

*René:* Som udgangspunkt følger børnene deres hold i sommertræningen, da det er andre færdigheder der er i spil. Hvilket hold der skal spilles på, kan først afgøres når de har været på is.

Årsrapport godkendes med én imod, 42 for.

*Kommentar fra salen:*

Ros for at få klubben på rette økonomisk kurs.

*Formand:* Understreger at der er skåret ind til benet i forhold til divisionen/damerne, men at dette ikke skal ses som at klubben ikke vil holdene. De to hold er altafgørende for at klubbens medlemmer har en vision om at indfri deres drømme om at spille hockey på højt seniorniveau. Det er de to hold, som klubbens yngre spillere ser op til og arbejder hårdt for at nå.

Jens (U12) kan ikke godkende regnskabet. 1 undlader at stemme, 41 stemmer for.

#### **4. Fremlæggelse af bestyrelsens overordnede budgetforslag for 2025**

*Jesper (U8):* Udmelding om camps i bedre tid vil gøre det muligt at invitere spillere udefra og derigennem tjene penge til klubben. Vil gerne bidrage med at lave en plan/fastsætte datoer.

*Andre kommentarer/forslag fra salen:*

Er det realistisk med de budgetterede sponsorater?

Efterspørgsel af retningslinjer for holdsponsorater/fordelingsnøgle. *Hassenkamm:* Der er udarbejdet forslag som vil blive fremlagt.

*Formand:* Der er lavet fordelingsnøgle som bliver ens for alle hold.

Hvad koster en bande? Svar: 6.500 kr. ekskl. omkostninger til tryk.

## **5. Behandling af indkomne forslag:**

1. Forslag til generalforsamling: Genindfør kontingentbetaling for målmænd

Forslagsstiller: Bestyrelsen

- Marianne: Målmandstræning har tidligere været gratis, bliver det det igen?

Hassenkamm: Målmandstræningen bliver igen gratis.

- Danni: Hvad hvis en virksomhed vil sponsorere? så kan det være et problem, hvis klubben ejer udstyret.

Formand: Det er skattereglerne der definerer det. Der kan være problemer med sponsorer som klubben ikke ønsker skal repræsentere klubben.

Bestyrelsen vil kigge nærmere på en løsning til gavn for alle og få afklaret hvad de nuværende regler er ud fra tidligere drøftelser.

- Tommy/Jens/Katrine: Vil stemme for, for selvfølgelig skal alle medlemmer betale kontingent.
- Afstemning: En undlader at stemme. 42 stemmer for. Forslag dermed vedtaget.

2. Forslag til generalforsamling: Medlemsforslag – Vedtægtsændring § 12: Bestyrelsen  
Forslagsstiller: Martin Amby

- $\frac{2}{3}$  skal godkende for at det kan træde i kraft da der er tale om en vedtægtsændring
- *Christian*: Flere suppleanter vil være en fordel.

- Afstemning: Alle stemmer for. Forslag dermed vedtaget.

Afstemning om, at dette kan træde i kraft fra nu af, hvis generalforsamling kan godkende dette:

1 undlader at stemme, 42 stemmer for. Godkendt.

## **6. Valg af bestyrelsen**

Hassenkamm genvalgt som næstformand (2 år)

Aleksandra Mileusnic genvalgt (2 år)

ny i stedet for Gil (1 år): bestyrelsen foreslår Casper Lauridsen

nyt menig medlem (1 år): bestyrelsen foreslår Martin Amby

menig medlem 2 år: Tommy Nielsen indstilles af bestyrelsen

Sara (U12) vil det give mening i forhold til pigearbejdet.

Svar fra bestyrelsen: Ja, fint med repræsentanter i bestyrelsen der har det fokus.

Silvia (holdleder damerne) og Sara (Pigeansvarlig) vil gerne bidrage med pige/damearbejdet. De bliver suppleanter

Niels (U10) vil gerne bidrage med at få skrevet div. manualer færdig.

Svar fra bestyrelsen: Behøver ikke være suppleant for at hjælpe.

Oscar Rench (Divisionen) spørger til hvor mange timer det drejer sig om som suppleant og hvor længe man binder sig.

Svar fra bestyrelsen: Det afhænger selvfølgelig af de opgaver man tager på sig, men skal nok forvente 5-10 timer om mdr. Som suppleant binder man sig for et år.

Morten Tranberg: Morten taler til hele generalforsamlingen, med mest for at forklare de to divisionsspillere, der nysgerrigt har spurgt indtil arbejdet. Divisionsspillere har rigtig meget at bidrage med, da mange af jer har været i klubben i rigtig mange år og dermed kommer med solid erfaring men også mulighed for at sætte sit præg.

Suppleanter: Kevin Svenningsen & Oscar Rench

## 7. Valg af revisor

Indstiller Nejstgaard & Vetlov - godkendt enstemmigt.

## 8. Eventuelt

Socialudvalget: har afprøvet nye ting, bl.a. bemanding af baren, men det kræver flere stiller op og hjælper. Fremadrettet skal alle hold melde ind når der skal afholdes arrangementer. Efterlyser passioneret bankohjælpere.

Hjælpere behøver ikke være medlemmer/spillere, så hvis man kender nogle udefra, er de også meget velkomne.

Man er nødt til at melde sig til og evt. betale det lille tilmeldingsgebyr.

Der er stort råderum fra bestyrelsens side mht. det frivillige arbejde.

Bestyrelsen fremlægger information om indeksreguleret kontingent for sæsonen 2025/2026:

- Kontingent indeksreguleret med 1,7 % og rundet op til nærmest 10,-

Bestyrelsen fremlægger information om større opgaver der skal løfte på den korte bane:

- Etablering af sponsergruppe. Opbygning af struktur for klubbens sponsorarbejde. Overblik over klubbens sponsorer - Klub orienteret.

Sponsor i isen skal lukkes omkring 1/6 Produktionstid 3 uger. Forventet nedfrysning starter 4.7

- Etablering af gruppe til fonds- og puljeansøgninger

Opbygning af struktur for klubbens fonds- og puljeansøgninger. Overblik over mulige fonds- og puljeansøgninger - Klub orienteret.

- Påsætning af arbejdsopgaver i klubben – Frivillig klubånd
  - Bestyrelsen vil hurtigst muligt få dannet sig et overblik over udvalg og opgaver
  - 2.Fremlæggelse af udvalg med tilhørende ”stillingsopslag” til klubbens medlemmer/forældre
- Præsentation af projekt Skøjte- og Hockeyskole

Hovedsageligt målrettet nye medlemmer/rekruttering. Martin Amby stå for det.

Bestyrelsen arbejder på at få lavet et rigtig godt tilbud på en starter-pakke så udgiften kan holdes nede for nybegyndere og samtidig forsøge at holde dem i sporten.

- Ghita (U14), kunne vi få nogle af de ældre spillere til at deltage?
- René Sloth: Kan det bredes ud til alle?

Thomas Eldrup (U8): Har hjulpet med rekruttering, men har ikke været klar over evt. procedure for opkrævning mm. Derfor kan det være at der er mange der ikke er blevet registreret korrekt og vi dermed ikke har fået opkrævet dem for lån af udstyr.

Formand: Det har ikke været et optimalt år, lad os bare erkende det. Dog har vi fået flere penge ind på udlån af udstyr end tidligere, så der er fremgang at spore. Det har i alle årene jeg har været tilknyttet klubben været U8 holdet og forældregruppen omkring dem, der har stået for rekrutteringsdelen. Desværre lykkes det ikke for os i denne sæson at finde enighed om det. Med det nye tiltag på Skøjte- og Hockeyskole burde vi få løst den udfordring. Men som alt andet er det frivillige, der skal løfte opgaven omkring udstyrs- og udlånsdelen, og de har ikke været der i denne sæson.

Hassenkamm: Der arbejdes på at udvide rekrutteringstiden så der er flere muligheder.

Sara: Kan nogle af de store spillere hjælpe?

Amby: Det er vigtigt at det er de rigtige spillere/profiler der er en del af skøjte- og

Hockeyskolen. Der vil derfor blive udvalgt og inviteret spillere af de ansvarlige.

Silvia: Det er fornuftigt at det er U8 forældre der skal være hjælpere, da de selv er nye.

Generelt positiv opbakning til initiativet.

Opstartscamp - Der arbejdes på det og meldes ud så snart vi kender datoen.

Præsentation af træner-teamet samt sportsansvarlige.

Præsentation af 'et fællesskab med fælles ansvar og fælles opgaver'

Præsentation af 'Sponsorøl'

Silvia: Nævner afslutningsfesten 21.6.25.

Christian: Foreslår at der ved næste generalforsamling kommer forslag om 4 suppleanter

Som del af vedtægterne.



KENNETH F. CHRISTENSEN  
DIRIGENT



Christina Heimann Glumsøe  
Formand – Hvidovre Ishockey Klub